
 

 

 

Rondvraag voor de raadsvergadering van 22 januari 2019 

 

Abusievelijk werd deze week aan de Raad toegezonden een verkeerde 

concept besluitenlijst van de collegevergadering van 8 januari jl. Nou 

kunnen fouten geschieden, daar heeft onze fractie alle begrip voor. Alleen 

we zijn hevig geschrokken van de inhoud van die besluitenlijst met allerlei 

geheime ambtelijke instructies, vertrouwelijke berichten en ook berichten 

vanuit de wethouders. Dit strookt niet met de openheid en transparantie 

die het College in de eerste dagen van haar bestaan naar buiten bracht. 

 

Dit leidt tot de volgende vragen: 

- Waarom wordt door het College op deze wijze gehandeld en is men 

niet veel opener richting de Raad? 

- Een aantal zaken die in dat verslag staan tonen aan dat 

berichtgeving vanuit het College al of niet bewust onjuist dan wel 

deels onjuist gedaan wordt richting de Raad en dat is onacceptabel. 

Is het College het hiermee eens en hoe kan dit proces verbeterd 

worden? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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